放映時間表 Screening Schedule

日期 Date	時間 Time	場地 Venue	放映節目 Screening Programmes	頁數 Page No.
11.7 — Mon	19:00	GSC	01 開幕電影及短片 Opening Film & Short Film	P.6
12.7	19:00	GSC	09 台灣金馬高雄精選(1) 同場加映:姊姊 Selected Shorts from GHFA & Kaohisung (1) Screening with Jiejie	P.41
	21:30	GSC	10 台灣金馬高雄精選(2) Selected Shorts from GHFA & Kaohisung (2)	P.47
13.7 Ξ Wed	19:00	GSC	11 日本新浪潮 Japanese New Wave	P.53
14.7 四 Thu	19:00	GSC	04 隱形風暴 [*] Invisible Storm	P.19
15.7 五 Fri	19:00	GSC	02 身不由己 [*] Somebody Control Us	P.10
16.7 ☆ Sat	15:00	GSC	07 生者如斯 [*] Life Must Go On	P.32
	17:10	GSC	08 付出才有愛 [*] Give and Take for Love	P.36
	19:40	GSC	05 留下來的人 [*] For Those Who Stay	P.24
17.7 ⊟ Sun	14:00	GSC	06 委曲求存還是逆命而行 [*] To Live or to Fight	P.28
	16:25	GSC	03 命運總是弄人 [*] Fate Fools People	P.14
	18:40	GSC	鮮浪潮得獎短片巡禮 [*] Fresh Wave Award Winners Highlight	P.58

*映後談

GSC - 高先電影院 Golden Scene Cinema

每場 02-08 主題放映均設映後談,由本地導演現身說法,分享創作點滴。 Local filmmakers will share with the audience at the post-screening Q&A sessions.

請瀏覽 www.freshwave.hk 查閱短片節最新消息與節目更新。 Please refer to www.freshwave.hk for most updated programme information.

購票須知 Ticketing Information

放映場地 Screening Venue

高先電影院 Golden Scene Cinema (GSC)

香港堅尼地城吉席街2號(港鐵堅尼地城站B出口)

2 Catchick Street, Kennedy Town, Hong Kong (MTR Kennedy Town station - Exit B)

票價 Ticket Price

正價	BLACK / WHITE 會員	優惠票
Adult ticket	BLACK / WHITE members	Concessionary ticket
\$70	\$56	\$35
	上長者、殘疾人士及全日制學生。 刘位前及/或入場前出示有效年齡、身份證明文件或全日制号	歴生證。
	ns aged 60 or above, persons with disabilities and full-time ty, age or valid full-time student ID card during purchase of	

購票方法 Ticketing

親臨票房或自動售票機購買 Tickets available at the box office and kiosk 網上購票 Online Ticketing www.goldenscene.com * 不設手續費 No handling fee

查詢 Enquiry

查詢電郵 Enquiry Email cinema@goldenscene.com

售票條款 Terms & Conditions 所有已出售的門票均不能退款,亦不能更換其他放映之場次 (特殊情況除外*)

所有門票均受高先電影院的銷售條款所約束。 All tickets are non-refundable and non-exchangeable. (Except in special circumstances#) All tickets are subject to the Purchase Policy of Golden Scene Cinema

影片等級 Film Categories 本節目指南出版時,是次節目之電影尚未獲電影、報刊及物品管理 辦事處評列等級,如有電影被列為三級者,主辦單位將於戲院及 售票網頁 www.goldenscene.com 上公布,敬請留意。 All the films in this Programme Guide have not yet been categorised

by the Office for Film, Newspaper and Article Administration at the time of its printing. If any film is subsequently classified as Category III, a notice will be posted at the screening venue and on www.goldenscene.com.

*退款及節目更改 Refunds and Programme Changes 如有電影被列為三級者,未滿 18 歲的持票人可於通知日起至該節目開場前 親臨各票房申請換票(只限同一節目)或退票。 詳情請留意官方公布。(電話及網上購票之手續費用恕不退回。)

If any film is subsequently classified as Category III, exchange of ticket (of the same programme) or refunds can be made to ticket holders under 18 years of age from the day of announcement until before the screening. Please refer to official announcement for details. (Phone and online ticketing service charges will NOT be refunded).

鮮浪潮電影節有限公司保留更改放映節目的權利。有關放映節目之最新修訂 (延遲、取消或更改),敬請留意鮮浪潮官方網站(www.freshwave.hk)及 放映場地通告。

Fresh Wave Film Festival Limited reserves the right to change the programmes without prior notice. Delays, screening cancellations or alterations will be announced on the Fresh Wave official website (www.freshwave.hk) and at the screening venue.

節目查詢 Programme Enquiry 鮮浪潮電影節有限公司 Fresh Wave Film Festival Limited: 3619 4554